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Dear teachers, parents, and students,
We hope you and your family have a very nice summer holiday. All the staff and teachers at Sheffield Chinese School are very much looking forward to welcoming you back to the school in September. Prior to the new term start; I would like to announce some changs over the management team of our school. Firstly, our headteacher Dr. Mike C.Y. Ho had decided to resign from the headteacher position due to personal reason. 
On behalf of the Sheffield Chinese School, I thank you for the hard work Dr. Ho had done for the Chinese school and we wish him ever success in the future.
Our deputy headteacher Mrs. XiaoYan XU will be taking up the headteacher position from the new term in September. Mrs. XiaoYan Xu had joined the Sheffield Chinese school in August 2008 with extensive teaching and management experience. I trust XiaoYan will be leading the Chinese school to a new level. On behalf of the management committee, I would like to extend my heartfelt congratulations XiaoYan to the new position. May I asked all of you to join me to welcoming Mrs. Xu to her new post and wish she very good luck.
The School Governing body will also be reform from August, Mrs. Sarah Chan to be appointed as the new chair of school Governor with immediate effect.

Should you have any questions or enquiries, please contact Mrs. Sarah Chan in the future.
<sarahchan_ok@msn.com>

Paul Cheung
Former Chairman of the School Governor
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亲爱的家长、学生和老师们，

我们希望您和您的家人度过一个愉快的暑假。雪埠中文学校的全体教职员工都非常期待在九月欢迎您回到学校。在新学期开始之前；我想宣布我们学校管理团队的一些变动。首先，我们的校长何宗远博士因个人原因决定辞去校长一职。

我代表雪埠中文学校感谢何博士为中文学校所做的一切辛勤工作，并祝愿他在未来取得成功。

[bookmark: _Hlk78552767]我们的副校长徐晓燕将于九月新一届开始担任校长一职。徐晓燕女士于2009年8月加入雪埠中文学校，拥有丰富的教学和管理经验。我相信晓燕将带领中文学校迈上一个新的台阶。我谨代表管理委员会对徐晓燕女士担任新职务表示衷心的祝贺。我真诚地邀请大家能否和我一起欢迎徐女士继任新的职位，并祝她好运。

雪埠中文学校的校董会也将于八月起进行改革，陈结莲女士将会出任校董会新主席即时生效。

日后如有任何疑问或查询，请联络陈结莲女士。 <sarahchan_ok@msn.com>

张宝昌先生
原校董会主席 
[image: SCC_2000_cmyk copy][image: ]SCA is a limited company by guarantee. Registration no: 05053668
Registered Charity no: 1119944


image1.png




image10.jpeg
South Yorkshire

Cor
ou

MU

NIty

nada

ON

N7

L E

Z)N

Z

the charitable heart of the region




image2.jpeg
nrese

Gold Award




image3.jpeg
Sheffield Education Service




image4.jpeg
SNEFRELD CITY COUNCIL
GRANT AID




image5.jpeg
local network fund

for children and young people




image6.jpeg
South Yorkshire

Cor
ou

MU

NIty

nada

ON

N7

L E

Z)N

Z

the charitable heart of the region




image7.jpeg
Sheffield Education Service




image8.jpeg
SNEFRELD CITY COUNCIL
GRANT AID




image9.jpeg
local network fund

for children and young people




